
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 לשכת ראש המועצה  

 

 

 2021יולי  18

 ' אב תשפ"אט

 

 אלון, הרי שכונת ילום לדיש

 

 

כי מגיעים אליכם נציגי יזמים המבקשים להחתימכם על מסמכים מחייבים  יהובא לידיעת

 . בשכונת האלון )יוספטל(הקשורים לתכנית פינוי בינוי 

 

ואין על השולחן תכנית מאושרת או מומלצת  אין למועצה קשר ליזם זה או אחרחשוב לציין כי 

  לביצוע בעת זו.

 

. בשנים האחרונות פנו מספר אלוןהשכונת התחדשות עירונית בבקידום  רבההמועצה רואה חשיבות 

גישות בנושא יזמים למועצה לקדם את הפרויקט והציגו רעיונות וגישות שונות. התקיימו מספר פ

 אולם לא אושרה שום תכנית.

כפי שהודעתי בעבר המודל הנבדק על ידי המועצה עבור שכונת האלון בגבעת עדה הוא זה שבו 

 הצליחה לאחרונה המועצה להשיג תכנית מאושרת להתחדשות עירונית בגבעת חן בנימינה. עם זאת,

 אנחנו רק בשלב הראשון ומקדמים במרץ את התכנית בגבעת חן. 

 

אנא הקפידו לשמור על זכויותיכם ולשקול שימוש ביעוץ משפטי לפני כל החלטה הנוגעת לעתיד 

 בתיכם.

 

 בכל התקדמות בנושא זה נעדכן אתכם התושבים בערוץ ישיר מהמועצה.

 

 

 

 

 בברכה,

 איתי ויסברג

 ראש המועצה

 


